
Protokół z posiedzenia Rady Sołeckiej 
w dniu 30-05-2011 r. 

 

 

Porządek zebrania: 

1. Powitanie, podanie celu zebrania, 

2. Przedstawienie Statutu samorządu mieszkańców Sołectwa Bucze, 

3. Rozdysponowanie przydzielonych dla sołectwa funduszy, 

4. Budowa parkingu wiejskiego, 

5. Pismo p. Edwarda Krzak w sprawie dzierżawy gruntu. 

6. Pismo od Burmistrza Brzeska w sprawie własności działki, na której stoi budynek 

OSP Bucze, 

7. Dyskusja i wolne wnioski. 

 

 

 

Ad.1. Zebranie zagaił Sołtys, Stanisław Milewski. Przywitał zebranych członków Rady 

Sołeckiej oraz przedstawił cel zebrania. 

 

Ad.2. Sołtys przedstawił wybiórczo statut samorządu mieszkańców Sołectwa Bucze. 

Szczegółowo został przedstawiony § 14, 15, 16 dotyczący Rady Sołeckiej. Sołtys zaznaczył, 

że w/g statutu częstotliwość spotkań Rady Sołeckiej jest raz na kwartał, co nie przeszkadza 

spotykać się częściej. Jeżeli ktoś będzie widział taką potrzebę to Sołtys prosi o telefon  

i uzgodnimy termin spotkania. 

 

Ad.3. Przystąpiono do rozdysponowania przydzielonych środków w kwocie 3505,00 zł. 

- Zachara Józef zaznaczył, iż koniecznym by było wykonani stojaków na rowery koło szkoły. 

Zauważył, że istniejące stojaki nie mieszczą rowerów, którymi przyjeżdżają do szkoły 

uczniowie. Zaproponowano przeznaczyć na ten cel kwotę 1000,00 zł. 

- Sołtys, Stanisław Milewski poruszył sprawę koszenia placu zabaw oraz parkingu przy 

cmentarzu. Plac zabaw oraz parking będzie koszony przez pracowników z Urzędu Gminy – 

pracownicy interwencyjni. Koniecznym jest jednak zabezpieczenie środków na zakup żyłki  

i paliwa do kosiarki. Przeznaczona na ten cel 300,00 zł. 



- Sołtys, Stanisław Milewski zaproponował, aby jak co roku przeznaczyć środki na zakup 

nagród dla dzieci w Dniu Dziecka. Zaproponowano, aby ze względu na tegoroczne 

uroczystości nadania imienia Szkole podnieść kwotę na nagrody do 1000,00 zł. 

- Baniak Józef zaproponował przeznaczyć środki na remont ogrodzenia placu zabaw oraz  

w miarę możliwości i środków zakup urządzeń na placu. Zaproponowano przeznaczyć na ten 

cel kwotę 505,00 zł. 

- Sołtys zaproponował aby na prośbę Czesława Borowca przeznaczyć na utwardzenie 

parkingu wiejskiego przy boisku sportowym kwotę 700,00 zł. 

Z rozdysponowanych środków podjęto stosowną uchwałę. 

 

Ad.4. Sołtys przedstawił sprawę budowy parkingu wiejskiego.  

Rada Sołecka po dyskusji podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia do Burmistrza Brzeska  

o zabezpieczenie środków na budowę tego parkingu w 2011 roku.  

 

Sołtys Stanisław Milewski przedstawił również zgromadzonym projekt budowy drogi od 

zjazdu z autostrady do drogi w Niedzieliskach.  

 

Ad.5. Sołtys Stanisław Milewski odczytał pismo p. Edwarda Krzak w sprawie dzierżawy 

gruntu o pow. 0,08 ha przy jego zabudowaniach. Rada Sołecka pismo zaopiniowała 

pozytywnie. Sporządzono stosowną uchwałę. 

 

Ad.6. Odczytano pismo od Burmistrza Brzeska i dołączony wyciąg z księgi wieczystej na 

działkę nr 1406, na której stoi budynek OSP Bucze. Działka jest współwłasnością 18 osób. 

Większość, o może wszyscy współwłaściciel nie żyją. Ustalenie spadkobierców będzie 

bardzo trudne wręcz niemożliwe. OSP w Buczu musi wystąpić do sądu z wnioskiem  

o zasiedzenie. Zadeklarowana pomoc ze strony Urzędu przy redagowaniu wniosku do sądu. 

 

Ad.8. Wolne wnioski 

- Tadeusz Szczupał przedstawił zredagowane przez siebie pismo do Burmistrza Brzeska  

w sprawie weryfikacji umów z mieszkańcami na wywóz śmieci z naszej miejscowości. Rada 

Sołecka zaakceptował treść pisma. Zauważono, że sprawa palenia śmieci przez naszych 

mieszkańców jest nagminna i nie można zostać obojętnym w tej sprawie. Zdrowie nasze  

i naszych dzieci jest sprawą priorytetową. Rada Sołecka podjęła uchwałę w tej sprawie. Pismo 

skierowano do Burmistrza. 



- Marek Boruta zgłosił wniosek aby wystąpić do właściciela drogi o umieszczenie przy 

wjeździe do naszej miejscowości od strony Buczkowa znaku drogowego E-17a z nazwą 

miejscowości oraz D-42 – Obszar zabudowany. 

- Zachara Józef zgłosił wniosek, aby zorganizować spotkanie v-ce Starosty z Radą Sołecka  

w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej oraz finansowania tej inwestycji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował – Tadeusz Szczupał 

 


